











6206 1797





DAY 1 SINGAPORE - SEOUL -

Assemble at Singapore Changi Arrive at Incheon Airport in Seoul, then proceed to the Gimpo Hyundai Premium Outlet for an eagerly awaited trip to South Korea. Afterward, head to Gimpo Airport and take an inland flight to Jeju.

Note: Above is only applicable for T'way Air passengers. If flying with Asiana Airlines (OZ flights), the itinerary will be adjusted to take an overnight flight to Seoul in the first day. In day 2 after arrive Seoul, you will take a domestic flight to Jeju Island. The itinerary will change to be 9 days and 7 nights.



Summer Itinerary

After breakfast, you'll board a sightseeing ferry to Udo Island (including ferry tickets), visiting Udo Island Harbor to beautiful its renowned landscapes, natural scenery, and marine life. Upon arrival, start with the towering cliffs against the sea at Huhaeseokbyeok on the island, famous for its unique rock Before concluding formations. delightful short island tour, you'll visit the glistening black sand beaches and the picturesque small volcanic island of Biyangdo Island. Next, head straight to the fun Snoopy Garden to relive childhood memories and enjoy some inner joy. Then, visit the Jeju Herb Garden, home to over 150 varieties of herbs and colorful wildflowers, followed by a visit to the Yongyeon Cloud Bridge.

Note: The itinerary for Udo Island sightseeing is subject to weather conditions. In case of bad weather, will visits to Seopjikoji and Arte Museum Jeju.

Winter Itinerary

After breakfast, visit Seongsan Ilchulbong Peak, designated as a UNESCO World Natural Heritage site for its stunning sunrise views. Next, explore the Arte Museum Jeju to immerse yourself in media art exhibitions. Following that, head to the fun-filled Snoopy Park to enjoy some inner joy and reconnect with childhood memories. Then, visit the Jeju Herb Garden, where over 150 varieties of herbs and colorful wildflowers are cultivated, and continue on to see the Yongyeon Cloud Bridge.

O DAY 3 JEJU - BUSAN - DAEGU Breakfast/Lunch/Dinner

After breakfast, head to the airport to catch a domestic flight to Busan. Upon arrival, wander through the vibrant Gamcheon **Culture Village**. Then, hop on the **Haeundae Coastal Train** (including the coastal train ride) to embrace breathtaking coastal views and admire the ever-changing scenery along the coast. Next, visit the Cheongsapo Daritdol Skywalk, a skywalk bridge where you can walk 72.5 meters to reach an observation deck 20 meters above sea level, offering a thrilling experience as if walking on water through its glass floor. After the tour, proceed to the hotel for rest.

DAY 4 **DAEGU - SEOUL** Breakfast/Lunch/Dinner

After breakfast, head to Daegu Farm to enjoy picking seasonal fruits experience. Then, take a bus back to Seoul. Next, head straight to **Everland** (including admission tickets), Korea's largest theme

park, for a fun-filled day.

Note: The seasonal fruit picking experience at Daegu

Farm is subject to weather conditions. In case of bad

weather, it will be arrange traditional Korean rice cake (tteok) DIY experience.

DAY 5 Breakfast/Lunch

After breakfast, we will head to **Seoul Sky** Tower (including a ride to the 118th floor by elevator), where you'll ascend the

tallest building in South Korea. From here, you'll have panoramic views of Seoul, experiencing the adrenaline rush of being high above the city. Next, visit the COEX Mall and check out the dreamy Starfield Library, known for its stylish design. Afterward, explore the charming streets of **Insadong**, famous for its traditional Korean houses, fashionable boutiques, surprising cafés, and quality restaurants. Then, immerse yourself in the lively atmosphere of the Hongdae shopping district, known as a secret base for young people in Seoul.



After breakfast, head to Gyeongbokgung Palace, the largest of Seoul's Grand Palaces. Experience the grandeur of Korean history there. Next, visit Bukchon Hanok Village, where traditional Korean houses coexist with modern life, offering a glimpse into Korea's past. Then, visit a Ginseng Store and Health Liver Center to purchase health products. Afterward, explore the beauty stores in Myeongdong for Korean skincare products.



Breakfast, No tour guide and car After breakfast, spend the day free at leisure.

DAY 8 SEOUL - SINGAPORE Breakfast

After breakfast, head to a local specialty store to purchase souvenirs, then proceed to the Paradise City, which combines entertainment and leisure. Then, transfer Incheon Airport and take international flight back to Singapore.

○ 第1天

🏅 新加坡 - 首尔 - 济州

抵达首尔仁川机场,接机后前往**金浦现代名牌OUTLET**展开一场期待已久的韩国之旅,然后再前往金浦机场,乘坐内陆航班飞机往济州。

注:以上行程只适用於德威航空旅客。若搭乘韩亚航空 (OZ航班),本行程第一天前往樟宜机场搭乘夜班机前往首尔,并在机上过夜。次日抵达首尔后将搭乘内陆班机前往济州岛,行程为9天7夜。

○ 第2天

济州

早/午/晚餐

夏日行程

早餐后将搭乘观光渡轮前往牛岛(含渡轮船票),参观牛岛港,探索岛上名闻遐迩的绝美景观、自然风光及海洋生物。 抵达后先到背靠大海耸立的岩石悬崖-后海石壁,是牛岛峰奇岩绝壁。结束愉快的短程小岛游之前会在遍地黑沙闪烁的黑沙海岸和美丽的小火山岛-飞扬岛。随后将直奔有趣的史努比公园,释放内心欢乐,找回儿时记忆。然后来到济州香草花园,这里栽种了超过150种香草植物和色彩缤纷的野花,接着参观云烟亭桥。

注: 牛岛观光行程是否成行将视天气情况而定。如果天气恶劣,将改为参观涉地可支和阿尔特博物馆。

冬日行程

早餐后探访已被联合国教科文组织列为世界自然遗产的城山日出峰。接着将前往参观济州阿尔特博物馆,沉浸在媒体艺术展览中。随后将直奔有趣的史努比公园,释放内心欢乐,找回儿时记忆。然后来到济州香草花园,这里栽种了超过150种香草植物和色彩缤纷的野花,接着参观云烟亭桥。

♀ 第3天

济州 - 釜山 - 大邱

早/午/晚餐

前往机场搭乘国内客机飞往**釜山**。抵达后将漫游色彩缤纷的**釜山甘川文化村**。接着坐上**海云台海岸观光列车(含海岸列车)**,拥抱令人屏息的广阔美景,欣赏瞬息万变的沿岸风光。下一站造访**青沙浦桥石天空步道**,走过72.5米长的步道就能来到高出海面20米的观景台,站在玻璃地板上犹如踏海而行,行程结束后前往酒店休息。

○ 第4天

大邱 - 首尔

早/午/晚餐

早餐后到大邱农庄体验**亲手采摘当季水果**的 乐趣,然后搭乘巴士返回首尔。接下来就 直奔**爱宝乐园**(含入门票),畅游这座韩 国最大的主题乐园。

注:大邱农庄当季采果体验行程是否成行将视天气情况而定。如果天气恶劣,将改为韩国传统年糕DIY体验。

🔾 第5天

🎳 首尔

早/午餐

今早将前往首尔天空塔(含登118层电梯),登上这栋南韩最高的建筑,将整个首尔市的动人景致尽收眼底,感受肾上腺素飙升的高空震撼。接着前往COEX商场,打卡设计感满满的梦幻图书馆-星空图书馆。 随后造访益善洞,这里可说是韩国最可爱的街区,处处可见韩屋林立的小巷、时尚精品店、令人惊喜的美丽咖啡馆及优质的餐厅。在"年轻人的秘密基地"弘大商圈,感受首尔的热闹氛围。

○ 第6天

● 自尔

早/午餐

早餐后前往首尔五大宫之首-景福宫,随后前往历史与现实并存的北村韩屋村,感受历史的厚重和温暖。然后前往参观人参专卖店和健康肝脏中心购买健康产品,再去到彩妆城,把握机会采购韩国护肤产品。接着直奔明洞和免税店,尽情享受购物乐趣。

🔾 第7天

首尔

早/午餐

早餐后,您可以自由安排行程(无车与导游服务)。

○ 第8天

首尔 - 新加坡

早/午多

早餐后,前往当地土特产店选购伴手礼,随后前往娱乐与休闲相结合的迎仕柏度假城。按照时间前往仁川机场,搭乘国际航班返回新加坡。





JEJU

- Udo Island
- Biyangdo Island
- Herb Garden
- Snoopy Garden

BUSAN

- Gamcheon Culture Village
- Cheongsapo Daritdol Skywalk

SEOUL

- Everland
- Coex Mall
- Gyeongbokgung Palace
- Myeongdong

TOP CLASS ACCOMMODATION



• Local 4 stars throughout

EXCLUSIVE EXPERIENCE



- Udo Island Sightseeing Ferry
- Daegu farm fruit picking experience
- Haeundae Coastal Train
- Everland Korea Theme Park Day pass

REMARKS

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions, a copy of which is available at www.Chansworld.com/PackageTourTnCs. In particular, the Customer is requested to note the following:

• Itinerary may be subject to change due

- Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.
- Accommodation in designated cities is subject to room availability.
- Sequence of itinerary may be subject to change.
- Different tour groups may be merged. Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.





